
 
 
 

 
 

 
 

SAFKAN İNGİLİZ ATI YETİŞTİRİCİLERİ VE SAHİPLERİ 
DERNEĞİ FAALİYET RAPORU 

 
 
 
 
 

1) Daha önceki yıllar olduğu gibi yönetimde 
olduğumuz 3 yıl boyunca bizden her yeni yıl 
öncesi görüş bildirmemizi isteyen Yüksek 
Komiserler Kurulu’na; Yıllık Yarış Programı, 
Genel Hükümler ve İngiliz atçılığına dair görüş 
ve önerilerimizi bildirdik. Bildirdiğimiz görüş ve 
önerilerin neredeyse tamamı kabul gördü ve 
yürürlüğe konuldu. 
 

 



2) Göreve geldiğimiz 2016 yılında Bakanlığımız 
tarafından yapılan çalıştayda Genel Sekreter 
Emir Alkaş aracılığı ile yaptığımız sunumda 
İngiliz atçılığı konusundaki görüşlerimizi 
bildirdik. 

 
3) Yurt dışında aşıma müsait tercihli kısrakların, 

yurt dışına gönderilmesi konusunda 
derneğimiz tarafında bir organizasyon 
düzenlendi, başvurular kabul edildi. 
 

4) Derneğimiz üyesi, aynı zamanda 15. Olağan 
Genel Kurulda Yönetim Kurulu Yedek üyesi de 
olan Babür Carioğlu adına Kocaeli Kartepe 
Hipodromunda adına koşu düzenlenmesi 
konusunda yaptığımız girişimler olumlu sonuç 
verdi. 
 

5) 2019 Yılında 5. Kez düzenlenen ve her yıl 
kategorilerinde hangi safkanların kazandığı 
merakla beklenen Karayel Ödülleri geleneği, 
üst düzey katılım ve sunumla yönetimde 
olduğumuz 3 yıl boyunca kesintisiz devam etti.
  



6) 326 üye ile yönetime geldiğimiz 2016 yılından 
bugüne tam 85 aktif atçıyı (Gazi, Kısrak, Tay 
Deneme, Ankara Koşusu gibi klasik koşu galibi) 
derneğimize üye yaparak üye sayımızı 
arttırmanın yanı sıra 1000’de 1 katkı payları ile 
derneğimizin gelişmesine yardımcı olmalarını 
sağlamış olduk. 
 

7) Türkiye Jokey Kulübü Yönetimi ve profesyonel 
kadrosu ile koordineli bir şekilde hayata 
geçirdiğimiz dernek tribünü/locaları yeri ve 
koşu izlenebilirliği açısından İstanbul 
Veliefendi Hipodromu’nun en iyi noktasına 
konumlandırıldı. 13 masa ve 52 kişilik oturma 
alanı ile derneğimiz üyelerinin hizmetine yine 
bu dönemde sunuldu. 

 
8) Erken doğumlu İngiliz tayları konusunda 

yarışçılık kamuoyunda yaşanan tartışmalara 
kayıtsız kalmayan derneğimiz Yüksek 
Komiserler Kurulu ile yaptığı yazılı görüşmeler 
sonucunda bu konunun denetime tabi 
tutulması ve kontrol edilmesi konusunda 
öncülük etmiştir. 


